
  

Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-08-23, § 23 

 
 Tid: 23 augusti 2007 kl 16.00 – 16.15 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 4 september 2007 
  

 
 
Joakim Larsson Mirja Räihä Järvinen 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Joakim Larsson (m), ordförande  
Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  
 
Jan Tigerström (m)  
Kerstin Gustavsson (m)  
Helena Bonnier (m)  
Carl Viktor Skårman (m)  
Gulan Avci (fp)  
Mustafa Tümtürk (s)  
Jari Visshed (s)  
Ann-Margarethe Livh (v)  
Emilia Hagberg (mp)  

 
Ersättare 

 Sebastian Carlsson (m) tjänstgörande  
Anders Alvebäck (m)  
Per Hallberg (m)  
Camilla Thorstensson (kd)  
Christer Mellstrand (c)  
Margareta Malm (s) tjänstgörande  
Bo Holmberg (s)  
Lotten von Hoffsten (v)  
Torkel Tigerschiöld (mp)  

 
Tjänstemän 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Ann-Charlotte 
Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande 
borgarrådssekreteraren från roteln Thord Swedenhammar. 

 
 § 23 



  

Konsthallen 2 på Djurgården; skrivelse från Christer Mellstrand (c) 
Dnr E2007-530-00752 
Bordlagt 14 juni 2007 nr 9 
 

Exploateringskontoret hade den 23 april 2007 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Exploateringsnämnden överlämnar utlåtandet som svar på skrivelsen. 
 
Beslut 
Exploateringsnämnden beslöt enligt kontorets förslag. 
 
Särskilda uttalanden 
Särskilt uttalande gavs av ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) enligt bilaga N1. 
 
Särskilt uttalande gavs av ledamoten Emilia Hagberg (mp) enligt bilaga N2. 
 
Ersättaryttranden 
Ersättaryttrande gavs av ersättaren Lotten von Hofsten (v) enligt bilaga N1. 
 
Ersättaryttrande gavs av Torkel Tigerschiöld (mp) enligt bilaga N2. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

      Tillhör § 23, bilaga N1 
 
 
      Exploateringsnämnden 

2007-08-23 
 
      Tillhör ärende 23 
 

Konsthallen 2 (Lindgården) 
 

Ann-Margarethe Livh (v) 
Lotten von Hofsten (v) 

 
 
 
Särskilt uttalande 
 
Det är mycket olyckligt att den vackra byggnaden Lindgården har fått förfalla under så 
många år. Stadens revisorer påpekar mycket riktigt att det fanns oklarheter och 
tveksamheter då staden upplät fastigheten 1990. Detta har lett till att innehavaren 
struntat i att hålla byggnaden i skick, trots påpekanden från bland annat Stadsmuseet. 
Om det, som revisorerna befarar, kommer att innebära en förmögenhetsöverföring från 
staden till ett enskilt bolag är detta än mer bedrövligt. 
 
Frågan om Lindgården ska rustas upp eller rivas måste få en lösning. Vi anser att ett 
upprustningsalternativ är att föredra men olika alternativ måste utredas bl.a. måste man i 
planarbetet belysa om delar av byggnaden kan bevaras om ett renodlat 
upprustningsalternativ visar sig vara omöjligt att genomföra. 
 



  

Tillhör § 23, bilaga N2 
 
 
Exploateringsnämnden  
2007-08-23 
 
Tillhör ärende 23 
 
Konsthallen 
 
Emilia Hagberg (mp) 
Torkel Tigerschiöld (mp) 

 
 
 
 
Särskilt uttalande 
 
Det är olyckligt att en kulturhistoriskt intressant byggnad låtits förfalla. Vår inställning 
är att stadens har ett ansvar att säkerställa att byggnaden bevaras och rustas upp. 
 
 


